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Vzkaz od Miroslava Jansty
Chtěl bych pogratulovat 

badmintonovému prostředí k tomu, 

že dokázalo vybudovat národní 

tréninkové centrum. Samozřejmě 

nešlo také přehlédnout Vaši skvělou 

novou identitu. A také jsem zachytil 

informaci o tom, že svaz angažoval 

úspěšného trenéra ze zahraničí. 

Podobně jsme postupovali v 

basketbalu. Je to jedna z cest, která 

nás dovedla k úspěchům na 

mistrovství světa. Důležité je 

pracovat koncepčně s mládeží a s 

trenéry. Přeji badmintonu, ať má v 

budoucnu podobné výsledky, jako se 

to povedlo nám na MS.



Český badminton 

hrdý a sebevědomý sport



Profesionalizace



Profesionalizace



Profesionalizace

● nedůvěra členů

● transparentnost

● komunikace změn

● mzdový předpis

● zveřejnění příjmů předsedy

● detailnější zápisy z VV

● plánovaný audit



Cesta k výsledkům
Systém péče o talentovanou mládež

Vrcholové centrum 
mládeže (VSCM)

Sportovní centra 
mládeže (SCM)

Sportovní střediska (SpS)

Národní 
centrum (NC)



Cesta k výsledkům
Národní centrum



Cesta k výsledkům
Trenéři

● 21 online školení a seminářů
(SpS, SCM, VSCM, XPS, RoSpol, vzdělávání)

● Metodika přípravy hráčů a hráček 

ve věku do 15 let
(zejména pro SpS)

● finanční podpora
(reprezentace, SpS, SCM, VSCM)



Cesta k výsledkům

● plnohodnotné vyzkoušení systému péče o 

talentovanou mládež

● absence úspěchů na mezinárodním poli 

napříč kategoriemi



Marketingová atraktivita
Nová identita

Headline



Marketingová atraktivita
Mediální výstupy



Marketingová atraktivita
Partnerství a sponzoři



Marketingová atraktivita
Komunikace

● newslettery

● zpětná vazba - dotazníky

● fungování redakce

● interní řešení problémů

● pozdní/žádné reakce na sociálních 

sítích

● nízký komunikační dosah na 

členskou základnu (kluby)



Témata rezonující ČBaS
Komunikace

- rozpor mezi interním řešením problémů a transparentností
- chybí důvěra i respekt
- namísto komunikace a spolupráce rovnou kritika a negace
- IS

NC/VSCM/SCM/SpS/reprezentace

- Proč nový systém?
- Proč VSCM/NC v Plzni?
- Proč posílení sekretariátu?
- Výběr hráčů a trenérů do center/středisek?
- Kolik center?



Rozpočet:

- neschválený SR 3. 10. 2020 a následně 2021 vs stanovisko LR

Témata rezonující ČBaS

Navýšení platu zaměstnancům ČBaS - porovnání:

- nepravdivá a nepodložená tvrzení, reálné navýšení 4 % - viz tabulka
- v TO dokonce 65 % vs 90 % - naprostý nesmysl
- přísná dotační pravidla, audit, úspěšné změnové řízení a kontrola MŠMT
- mzdový předpis

Moje zapojení v VSCM/NC

Plat předsedy:

- několikrát vysvětleno, procesní pochybení, vše zaneseno v rozpočtu
- právní oddělení ČUS



Témata rezonující ČBaS
Vedení vs DR a SR

- opakované přesahování kompetencí DR
- mediální výstupy DR
- žaloby, TO
- rozpočet
- rozdílné představy
- dotační pravidla



A jak dál?

Spolupráce a 
respekt

Podpora 
talentovaných hráčů

Diskuze a 
společná cesta



A jak dál?
Konkrétní kroky

- pokračujeme v nastaveném směru

- dál chceme pracovat na předsevzetí a naplňování cílů z loňska

- parabadminton, air-badminton, další projekty BWF/BE

- spolupráce se zahraničními experty

- kvalitní zázemí pro naše nejlepší hráče

- vzdělávání trenérů

- podpora klubů a oblastí (EK)

- prezentace výkladních skříní našeho sportu

- další zintenzivnění spolupráce s NSA, ČUS, Olymp, Victoria...

- posílení členské základny - spolupráce s komerčními centry

- úprava Stanov ČBaS



My všichni jsme český badminton!


